
 

  

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

Zápisnica 
 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 9. marca 2023 

v Nevericiach 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Obec Neverice, Hlavná 119/29, 951 72  Neverice 

 

 

Zápisnica 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nevericiach 

 

Dátum konania: 9. marec 2023 o 18.00 h 

Miesto:  Neverice – obradná miestnosť 

 

Prítomní: 

Starosta obce:  Milan Kováč 

Poslanci:  Mgr. Jana Bugárová 

   Michal Galo 

   Mgr. Andrej Haveta 

   Matúš Kohút 

   Peter Kováč 

   Michal Šmiriak (neskorší príchod – 18.55 h 

   Peter Urban 

 

Ospravedlnenie nahlásili:  Michal Šmiriak – neskorší príchod 

 

Ďalej prítomní: Mgr. Juraj Švarc, hlavný kontrolór obce 

      Monika Zúziková, samostatná referentka OcÚ Neverice 

      Zuzana Bugárová, zapisovateľka 

 

Hostia: podľa prezenčnej listiny 

 

Prezenčná listina tvorí prílohu zápisnice č. 1 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Milan Kováč, starosta obce, ktorý 

privítal  všetkých prítomných. Konštatoval, že sú prítomní šiesti poslanci OZ z celkového počtu 

sedem poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Poslanec Michal Šmiriak 

nahlásil neskorší príchod. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce určil zapisovateľku zápisnice: Zuzanu Bugárovú, referentku OcÚ 

a overovateľov zápisnice: Petra Kováča, poslanca OZ a Michala Galu, zástupcu starostu obce. 

HLASOVANIE o návrhu na určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice: 

prítomní: 6 

za: 6 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Kováč, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

1 

 



Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 29/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

berie na vedomie, 

že  za zapisovateľku  zápisnice  bola určená  p. Zuzana Bugárová a za overovateľov zápisnice 

z 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva boli určení Peter Kováč, poslanec OZ a Michal Galo, 

zástupca starostu 

 

3. Voľba návrhovej komisie 

 

Starosta obce navrhol členov návrhovej komisie: Matúš Kohút, poslanec OZ a Peter Urban, 

poslanec OZ. 

 

HLASOVANIE o návrhu na zloženie návrhovej komisie: 

prítomní: 6 

za: 6 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Kováč, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 30/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

volí 

členov návrhovej komisie: Matúš  Kohút, poslanec OZ a Peter Urban, poslanec OZ 

 

4. Schválenie programu rokovania 

 

Milan Kováč, starosta obce – pozvánka na 3. zasadnutie obecného zastupiteľstva bola 

zverejnená v zmysle platných predpisov, tvorí prílohu zápisnice č. 2. 

Mgr. Andrej Haveta, poslanec OZ – navrhol zmenu programu  rokovania – bod č. 13. Nájom  

športového areálu – Telovýchovná jednota Družstevník Neverice zaradiť  ako bod číslo 10 

a ostatné body posunúť. 

 

Návrh programu podľa zverejnenej pozvánky: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

5. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

6. Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2022 

7. Rozpočtové opatrenie č. 6/2022 

8. Správa rozpočtového hospodárenia s finančnými prostriedkami k 31.12.2022 v obci 

Neverice 

9. Schválenie dotácie pre TJ Družstevník Neverice na rok 2023 
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10. Stanovisko  hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce Neverice na rok 2023 

a viacročnému rozpočtu  na roky 2024 -2025 

11. Návrh rozpočtu obce Neverice na roky 2023 - 2025 

12. Výpožička športového areálu – NERO, o. z. Neverice 

13. Nájom športového areálu  - Telovýchovná jednota Družstevník Neverice 

14. Nájom športového areálu na jarnú sezónu (marec – jún 2023) – Futbalový klub FC 

Jelenec 

15. Rôzne  - Informácie starostu obce – Diskusia 

16. Záver 

HLASOVANIE o programe zasadnutia podľa zverejnenej pozvánky: 

prítomní: 6 

za: 4 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo,  P. Kováč, P. Urban) 

proti: 2 (Mgr. A. Haveta, M. Kohút) 

zdržal sa: 0 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 31/2023/a 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

schvaľuje 

program rokovania 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nevericiach podľa zverejnenej 

pozvánky 

 

 

HLASOVANIE o zmene programu zasadnutia podľa návrhu Mgr. Andreja Havetu: 

prítomní: 6 

za: 4 (Mgr. A. Haveta, M. Galo, M. Kohút, P. Urban) 

proti: 0 

zdržali sa: 2 (Mgr. J. Bugárová, P. Kováč) 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 31/2023/b 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

schvaľuje 

zmenu programu rokovania 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nevericiach  

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

5. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

6. Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2022 

7. Rozpočtové opatrenie č. 6/2022 

8. Správa rozpočtového hospodárenia s finančnými prostriedkami k 31.12.2022 v obci 

Neverice 

9. Schválenie dotácie pre TJ Družstevník Neverice na rok 2023 

10. Nájom športového areálu – Telovýchovná jednota Družstevník Neverice 

11. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce Neverice na rok 2023 

a viacročnému rozpočtu obce Neverice na roky 2024 – 2025 
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12. Návrh rozpočtu obce Neverice na roky 2023 – 2025 

13. Výpožička športového areálu – NERO, o. z. Neverice 

14. Nájom športového areálu na jarnú sezónu (marec – jún 2023) – Futbalový klub FC 

Jelenec 

15. Rôzne – Informácie starostu obce – Diskusia 

16. Záver 

 

5. Kontrola plnenia uznesení 

 

Mgr. Juraj Švarc, hlavný kontrolór obce – oboznámil poslancov s plnením uznesení z 2. 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. Všetky uznesenia boli podpísané starostom obce a 

priebežne plnené. K plneniu uznesení neboli vznesené žiadne pripomienky. 

 

HLASOVANIE o návrhu k plneniu uznesení: 

prítomní: 6 

za: 6 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Kováč, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 32/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nevericiach  

 

6. Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2022 

 

Mgr. Juraj Švarc, hlavný kontrolór – predniesol správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce za rok 2022. K správe neboli vznesené žiadne pripomienky. Tvorí prílohu 

zápisnice č. 3. 

 

HLASOVANIE o správe hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2022: 

prítomní: 6 

za: 6 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Kováč, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 33/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

berie na vedomie 

Správu hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2022 

 

7. Rozpočtové opatrenie č. 6/2022  

Monika Zúziková, referentka OcÚ oboznámila prítomných s rozpočtovým opatrením č. 

6/2022. Tvorí prílohu zápisnice č. 4. K rozpočtovému opatreniu neboli žiadne pripomienky. 
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HLASOVANIE o rozpočtovom opatrení 6/2022: 

prítomní: 6 

za: 6 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Kováč, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 34/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

berie na vedomie 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6/2022 v zmysle § 21 vnútorného predpisu Zásady 

hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Neverice (schváleného uznesením obecného 

zastupiteľstva č. 137/2020 zo dňa 3.12.2020) podľa prílohy 

 

8. Správa rozpočtového hospodárenia s finančnými prostriedkami k 31.12.2022 

 Monika Zúziková, referentka OcÚ predniesla výsledky Správy rozpočtového 

hospodárenia s finančnými prostriedkami k 31.12.2022 v obci Neverice. K správe neboli 

vznesené žiadne pripomienky. Tvorí  prílohu zápisnice č. 5. 

HLASOVANIE o správe rozpočtového hospodárenia s finančnými prostriedkami 

k 31.12.2022 

prítomní: 6 

za: 6 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Kováč, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 35/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

berie na vedomie 

Správu rozpočtového hospodárenia s finančnými prostriedkami k 31.12.2022 

9. Schválenie dotácie pre TJ Družstevník Neverice na rok 2023 

So žiadosťou Telovýchovnej jednoty Družstevník Neverice o dotáciu vo výške 4 200,00 € 

(futbalový oddiel 3 000,- € a stolnotenisový oddiel 1 200,- €), prítomných oboznámila Monika 

Zúziková, referentka OcÚ a v priebehu diskusie zodpovedala na otázky vo veci žiadosti o 

dotáciu v zmysle VZN č. 3/2017 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce. Žiadosť tvorí prílohu 

zápisnice č. 6. 

 

Michal Galo, poslanec OZ – zaujímal sa o postup pri prideľovaní dotácií, systém kontroly 

použitia dotácie a zostavenie mužstva v novej sezóne, keďže v minulej sezóne nehrali.  

Mgr. Jana Bugárová, poslankyňa OZ –  informovala sa na postup v prípade nevyúčtovania 

dotácie a neprihlásenia futbalistov do súťaže. 

Matúš Kohút, poslanec OZ – zaujímal sa o pripravenosť TJ na novú sezónu. 

Mgr. Andrej Haveta, poslanec OZ, predseda TJ  - podal informáciu o hráčoch TJ, ktorí hrajú 

v tejto sezóne za iné kluby, sú v ochranne lehote, termín prihlasovania do súťaže je v júli. 

Vzniesol kritiku na spoluprácu so starostom - kosenie okolia ihriska,  nedokončenú opravu 

kabín.                                              
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Michal Galo, poslanec OZ – je za futbal, ale nie platenie hráčov. 

Peter Kováč, poslanec OZ – poukázal na skutočnosť, že minulý rok sa futbal nehral, riešil 

otázku podmienenia seriózneho rozdelenia dotácie 

Prišiel poslanec Michal Šmiriak. 

Milan Kováč, starosta obce – uviedol, že predseda TJ ho niekoľkokrát sklamal. Ďalej upriamil 

pozornosť na splnenie požiadaviek TJ v minulom roku zo strany obce - starostlivosť o okolie, 

zakúpenie počítača, zavedenie internetu, osadenie kamery. Vyjadril pochvalu predsedovi TJ 

a jeho rodine za vykonanie prác v prospech TJ, zároveň poukázal na viaznutie komunikácie 

s predsedom TJ a nepodpísanie nájomnej zmluvy predsedom TJ  v roku 2019. 

Mgr. Andrej Haveta, predseda TJ, poslanec OZ – vyjadril sa k nezvládnutej spolupráci s p. 

Minárom, ktorý mal v minulosti na starosti hráčov. Vyúčtovanie dotácií poskytnutých obcou 

bolo v minulých rokoch bezproblémové. Poukázal na jeho snahu o zveľaďovanie obecného 

majetku a zabezpečovanie sponzorskej pomoci pre futbal.  Ďalej objasnil dôvody nepodpísania 

nájomnej zmluvy v roku  2019 a požiadavku na osadenie kamery na ihrisku. Informoval o 

dlhoročnej starostlivosti  a dôvodoch používania kosačky výlučne na zabezpečenie kosenia 

hracej plochy, kritizoval neodborné kosenie areálu zabezpečované obcou a komunikáciu so 

starostom. 

 

HLASOVANIE o dotácii pre TJ Družstevník Neverice: 

prítomní: 7 

za: 4 (Mgr. J. Bugárová, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Urban) 

proti: 0 

zdržali sa: 3 (M.Galo, P. Kováč, M. Šmiriak) 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 36/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

schvaľuje 

dotáciu pre Telovýchovnú jednotu Družstevník Neverice na rok 2023 vo výške 4 200,- € 

10. Nájom športového areálu – Telovýchovná jednota Družstevník Neverice 

Milan Kováč, starosta obce oboznámil poslancov s predmetnou žiadosťou o prenájom 

športového areálu v obci v termíne od 1.4.2023 do 30.6.2024 za účelom hrávania súťažných 

futbalových stretnutí po prihlásení sa do súťažného ročníka 2023/24. Žiadosť tvorí prílohu 

zápisnice č. 7.  

Mgr. Jana Bugárová, poslankyňa OZ - požadovala bližšie informácie k prerokovaniu žiadostí, 

týkajúcich sa nájmu a výpožičky športového areálu.  Presadzuje vytvorenie možnosti vyhovieť 

žiadateľom formou výpožičky, úpravou užívania podľa dohody žiadateľov v určité dni. Ďalej 

sa informovala na dôvod prenájmu futbalovému klubu Jelenec. 

Mgr. Andrej Haveta, predseda TJ – vysvetlil situáciu, týkajúcu sa výpomoci počas 

rekonštrukcie ihriska v Jelenci, nemajú s tým problém. Žiadosť podal predseda z Jelenca  na 

výzvu starostu obce. 

Miroslav Minár ml., zástupca NERO, o. z. – upresnil požiadavku združenia, že si chcú iba 

zahrať futbal v Nevericiach, vedia sa podriadiť, stačí im tréning 1 x týždenne, 1x zápas doma, 

1 x vonku. Zabezpečia starostlivosť o ihrisko, nežiadajú dotáciu, chcú si iba zahrať. 

Svojpomocne by si upravili priestor rozdelením zadnej miestnosti priečkou. 

Mgr. Andrej Haveta, poslanec OZ, predseda TJ  – uviedol, že na základe skúseností už nechce 

ísť do vzájomnej spolupráce. Pripomenul, že TJ je tu ako združenie od roku 1990 a dlhodobo 

predtým. Buď to bude on, alebo Minár.  
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Matúš Kohút, poslanec OZ –  poukázal na nezlučiteľnosť pováh, ideál je jedno združenie. 

Mgr. Jana Bugárová, poslankyňa OZ – navrhla z dôvodu nedostatočných podkladov ich 

doplnenie a prípravu na nasledujúce zasadnutie. 

Mgr. Andrej Haveta, predseda TJ Družstevník Neverice – nepredstavuje si  2 družstvá, bojuje 

za to. Bol by zlý predseda keby o to nebojoval. Nesúhlasí s iným riešením a trvá na hlasovaní 

o tomto bode na tomto zastupiteľstve. 

  

HLASOVANIE o prerokovaní žiadosti o nájom športového areálu pre TJ Družstevník 

Neverice 

prítomní: 7 

za: 7 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Kováč, M. Šmiriak P. Urban) 

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 37/2023/a 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

prerokovalo 

Žiadosť Telovýchovnej jednoty Družstevník Neverice o nájom športového areálu 

 

HLASOVANIE o nájme športového areálu pre TJ Družstevník Neverice 

prítomní: 7 

za: 3 (Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Urban) 

proti: 3 (M. Galo, P. Kováč, M. Šmiriak) 

zdržala sa: 1 (Mgr. J. Bugárová) 

 

Hlasovaním nebolo prijaté UZNESENIE č. 37/2023/b 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

schvaľuje 

Nájom nehnuteľností nachádzajúcich sa v k. ú. Neverice v lokalite Športová ul. list vlastníctva 

č. 672 na pozemku parc. č. 696/2 o výmere 11572 m2, na pozemku parc. č. 696/6 o výmere 286 

m2 budova šatní s tribúnou a futbalová hracia plocha (ihrisko), ktoré tvoria športový areál obce 

Neverice v dobe od 01.04.2023 do 30.06.2024 z dôvodu hrávania súťažných futbalových 

stretnutí po prihlásení sa do súťažného ročníka 2023/2024. Úhrada  ceny nájmu vo výške 1,00 

€/mesiac bude zaplatená pri podpise zmluvy za celý kalendárny rok. 

 

11. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce Neverice na rok 

2023 a viacročnému rozpočtu na roky 2024 - 2025 

Mgr. Juraj Švarc, hlavný kontrolór obce oboznámil poslancov OZ so stanoviskom hlavného 

kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce Neverice na rok 2023 a viacročnému rozpočtu na roky 

2024 – 2025. K stanovisku neboli žiadne pripomienky. Materiál tvorí prílohu zápisnice č. 8. 

HLASOVANIE o stanovisku hlavného kontrolóra obce  k návrhu rozpočtu 2023 - 2025 

prítomní: 7 

za: 7 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, P. Kováč, M. Šmiriak, P. Urban) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 
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Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 38/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

berie na vedomie 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce Neverice na rok 2023 

a viacročnému rozpočtu na roky 2024 – 2025 

 

12. Návrh rozpočtu obce Neverice na roky 2023 – 2025 

 Monika Zúziková, referentka OcÚ predložila návrh rozpočtu obce Neverice na roky 

2023 – 2025, ktorý bol zverejnený  v zákonom stanovenej lehote a súčasne doručený všetkým 

poslancom. V pripomienkovom konaní neboli uplatnené žiadne pripomienky. 

Návrh tvorí prílohu zápisnice č. 9. 

 

Peter Urban, poslanec OZ – zaujímal sa o položku - stravovanie dôchodcov, poukázal na vysoké 

výdavky určené na rekonštrukciu domu smútku a kultúrny dom. 

Monika Zúziková, referentka OcÚ – vysvetlila spôsob zabezpečenia stravovania pre 

dôchodcov, obec zabezpečuje administratívu a roznášku obedov, dôchodci si platia obedy 

v plnej výške. 

Milan Kováč, starosta obce –  doteraz sme preinvestovali na rekonštrukciu domu smútku takmer 

74 tisíc Eur (zhotovenie novej strechy, rekonštrukcia interiéru – hlavná a vedľajšia miestnosť, 

nová elektroinštalácia objektu, práce boli vykonané dodávateľským spôsobom, tento rok je 

naplánované pokračovanie z prostriedkov rezervného fondu vo výške  35 tisíc Eur,   čo sa týka 

kultúrneho domu – výmena podlahy v sále, vymaľovanie priestorov a ozvučenie, navrhovaná 

čiastka  v rozpočte 23 tisíc Eur. Prioriotou č. 1 zostáva ČOV, v prípade získania finančných 

prostriedkov sa bude riešiť vysoká spoluúčasť obcí podľa počtu obyvateľov. 

Mgr. Jana Bugárová, poslankyňa OZ – 500,00 Eur v položke cestná doprava sa jej zdá návrh 

nízky, informuje sa na možnosť presunu nedočerpaných  finančných prostriedkov z minulého 

roka. 

Monika Zúziková, referentka OcÚ – podľa potreby sa financie presúvajú iba v rámci bežného 

roka. 

Matúš Kohút, poslanec OZ –  cena za prenájom kopírky sa mu zdá vysoká, informuje sa, čo je 

tam zahrnuté. 

Milan Kováč, starosta obce – servis, náhradné diely, tonery, vyzdvihol kvalitný skener,  nájom 

končí budúci rok, možnosť odkúpenia za symbolickú cenu. 

Peter Urban, poslanec OZ – informoval sa na možnosť výmeny svietidiel verejného osvetlenia 

a preplácania zvýšených výdavkov na energie štátom. 

Milan Kováč, starosta obce – svietidlá boli vymenené v októbri minulého roka za úspornejšie. 

Monika Zúziková, referentka OcÚ – vysvetlila systém zálohových platieb a vyúčtovania za 

elektrickú energiu (klesli sme o 2/3).   Vysvetlila systém dofinancovania energií formou dotácií, 

kde  je obec oprávneným subjektom, ale platby obce za energie sú pod úrovňou cenového stropu 

199,00 Eur /MWh pri elektrine a 99,00 Eur/MWh pri plyne. Dotácia od štátu žiadateľovi 

pokryje 80 % nákladov, ale až nad touto úrovňou cenového stropu. 

Peter Urban, poslanec OZ – spýtal sa na sumu 5500,00 Eur v položke náboženské služby. 

Monika Zúziková, referentka OcÚ – rezervované v bežných výdavkoch na nákup chladiaceho 

zariadenia 

Michal Galo, zástupca starostu – informoval sa vo veci výberových konaní, týkajúcich sa 

rekonštrukcie domu smútku a  kultúrneho domu. 
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Milan Kováč, starosta obce – zatiaľ nie je nikto vybratý, vychádza sa z predpokladanej hodnoty 

zákazky. 

Peter Urban, poslanec OZ – poukázal na nekvalitné prevedenie doteraz vykonaných prác na 

rekonštrukcii domu smútku, rozpočet na rekonštrukciu, aj tým že nie je konečný sa mu zdá 

vysoký. 

Mgr. Andrej Haveta, poslanec OZ – informoval sa, či zákazka na dom smútku bola riadne 

vysúťažená a akú činnosť urobila obec na získanie finančných prostriedkov, všetko bolo 

zaplatené z ušetrených prostriedkov, starosta by sa mal postarať o to, či by nám to nevedel 

niekto urobiť sponzorsky, prípadne brigády, nekonali sa stretnutia poslancov. 

Mgr. Juraj Švarc, hlavný kontrolór – boli použité prostriedky rezervného fondu. 

Milan Kováč, starosta obce – uviedol, že  akcie „Z“ už zanikli. 

Mgr. Jana Bugárová, poslankyňa OZ – vo výške 75 tisíc Eur boli zahrnuté a urobené všetky 

naplánované práce? 

Milan Kováč, starosta obce – áno. 

Mgr. Andrej Haveta, poslanec OZ – poznamenal, že voda v obci absentuje, mohla už byť 

projektová dokumentácia, v dome smútku zatekalo, stačila oprava strechy za 10 -15 tisíc, 

zaujímal sa o termín zakúpenia umývačky, treba vyvíjať aktivitu, nič sa nespravilo, zberný dvor 

ešte nie je, fašiangy sa neuskutočnili. 

Milan Kováč, starosta obce – zaujímal sa o obstaranie umývačky sponzorsky a garantuje, že do 

Plesu kvetov určite bude, vie že to chýba, čo sa týka vody sme zaradení do Plánu rozvoja 

verejných vodovodov a verejných kanalizácií pre územie Nitrianskeho kraja. 

Peter Urban, poslanec OZ – uviedol, že kedysi sa budovalo svojpomocne, obec upadá, zanikla 

škola, pošta. Podlaha v kultúrnom dome sa dá spraviť do 5 tisíc, svojpomocne za 3 dni. Kritizuje 

stav chodníkov, hasičská zbrojnica nebola dokončená, v Jelenci si to robili hasiči, obec si 

zakladala s. r. o. 

Milan Kováč, starosta obce – poukázal na problémy s projektami, realizovanie prác nie je také 

jednoduché ako doma. 

Mgr. Andrej Haveta, poslanec OZ – vidí problém v nekonaní pracovných stretnutí 

s poslancami. 

 

HLASOVANIE o návrhu rozpočtu obce Neverice na roky 2023 - 2025 

prítomní: 7 

za: 3 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, P. Kováč) 

proti: 0 

zdržali sa: 4 (Mgr. A. Haveta, M. Kohút, M. Šmiriak, P. Urban)  

 

Hlasovaním nebolo prijaté UZNESENIE č. 39/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

schvaľuje 

Rozpočet obce Neverice na rok 2023 

berie na vedomie 

Rozpočet obce Neverice na roky 2024 – 2025 

13. Výpožička športového areálu – NERO, o. z. Neverice 

Milan Kováč, starosta obce oboznámil poslancov s predmetnou žiadosťou o výpožičku 

športového areálu za účelom rozvíjania športovej činnosti (futbalu) detí a mládeže a zapojenia 

dospelých do súťaže v sezóne 2023/2024. Žiadosť tvorí prílohu zápisnice č. 10.  
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Michal Galo, poslanec OZ – informoval sa, či bude hrať aj Igor Mikolajčík. 

Miroslav Minár ml. – zástupca NERO, o. z. - áno, budú tam chlapci z dediny, v občianskom 

združení budú noví ľudia. 

Mgr. Jana Bugárová, poslankyňa OZ – navrhuje prerokovať výpožičku na ďalšom zasadnutí 

obecného zastupiteľstva. 

 

HLASOVANIE o prerokovaní žiadosti o výpožičku športového areálu pre občianske 

združenie NERO 

prítomní: 7 

za: 5 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, P. Kováč, M. Šmiriak, P. Urban)  

proti: 0 

zdržali sa: 2 (Mgr. A. Haveta, M. Kohút)  

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 40/2023/a 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

prerokovalo 

Žiadosť NERO, o. z. Neverice o výpožičku športového areálu   

 

HLASOVANIE o výpožičke pre občianske združenie NERO, o. z. Neverice 

prítomní: 7 

za: 3 (M. Galo, P. Kováč, M. Šmiriak)  

proti: 2 (Mgr. A. Haveta, M. Kohút) 

zdržali sa: 2 (Mgr. J. Bugárová, P. Urban)  

 

Hlasovaním nebolo prijaté UZNESENIE č. 40/2023/b 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

schvaľuje 

Výpožičku kabín a hracej plochy futbalového ihriska pre NERO, o. z. Neverice.   

14. Nájom športového areálu na jarnú sezónu (marec – jún 2023) – Futbalový klub FC 

Jelenec 

Milan Kováč, starosta obce oboznámil poslancov s predmetnou žiadosťou o nájom 

športového areálu z dôvodu rekonštrukcie ihriska na tréningový proces a majstrovské futbalové 

zápasy všetkých vekových kategórií. Starostlivosť o ihrisko si zabezpečia vlastnými zdrojmi, 

sumu uhradia podľa dohody. K žiadosti doplnil, že tam hrajú aj deti z Neveríc. Žiadosť tvorí 

prílohu zápisnice č. 11. 

Mgr. Andrej Haveta – vyzdvihol svoju starostlivosť o ihrisko, ostatní sa o ihrisko nevedia 

starať. S predsedom futbalového klubu Jelenec sa vie dohodnúťaj bez nájomnej zmluvy.  

Milan Kováč, starosta obce – jedná sa o obecný majetok. 

Mgr. Andrej Haveta, poslanec OZ, predseda TJ – komplikujú sa tu veci, preto poslanci 

v minulom volebnom období odišli, on nemá problém zložiť mandát. 

Peter Urban, poslanec OZ – štadión môže mať len jedného majiteľa.  

Mgr. Andrej Haveta, poslanec OZ, predseda TJ – doteraz tu bola dôvera, on sa vie s Jelencom 

dohodnúť, dali by nám na elektriku, nechce ísť do nájomnej zmluvy. Keď sa niečo robilo, 

vtedy nebol problém. 

Peter Kováč, poslanec OZ  - nech hrajú všetci. 
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Miroslav Minár, ml. – zástupca NERO, o. z. – nemá problém starať sa o ihrisko aj keď tu bude 

hrať Jelenec. 

 

HLASOVANIE o prerokovaní žiadosti o nájom športového areálu pre Futbalový klub FC 

Jelenec: 

prítomní: 7 

za: 7 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, M. Šmiriak, P. Urban) 

proti: 0 

zdržali sa: 0                                                  

 

Hlasovaním bolo prijaté UZNESENIE č. 41/2023/a 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

prerokovalo 

Žiadosť Futbalového klubu FC Jelenec o nájom športového areálu   

 

HLASOVANIE o nájme športového areálu pre Futbalový klub FC Jelenec 

prítomní: 7 

za: 1 (P. Kováč) 

proti: 0 

zdržali sa: 6 (Mgr. J. Bugárová, M. Galo, Mgr. A. Haveta, M. Kohút, M. Šmiriak, P. Urban)  

 

Hlasovaním nebolo prijaté UZNESENIE č. 41/2023/b 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevericiach 

schvaľuje 

nájom športového areálu na tréningový proces a majstrovské futbalové zápasy v mesiacoch 

marec – jún 2023 pre Futbalový klub FC Jelenec  

 

15. Rôzne – Informácie starostu – Diskusia 

Roman Kajaba, občan – poukázal na stav chodníkov a ciest v obci (ul. Pod gaštanmi, 

Nitrianska, Športová). 

Mgr. Jana Bugárová, poslankyňa OZ – informovala sa na termín najbližšieho zasadnutia 

obecného zastupiteľstva.  

Monika Zúziková, referentka OcÚ – tlačila by to do konca marca (30.3.2023), vyzvala 

poslancov na zasielanie návrhov rozpočtu. 

Mgr. Andrej Haveta, poslanec OZ – navrhol stretnutie  vopred, voľakedy to tak bolo. 

Roman Kajaba, občan – spýtal sa, či obec rieši  eurofondy. 

Milan Kováč, starosta – informoval o podaní  žiadostí obce na Enviromentálny fond - 

vodozádržné opatrenia na cintoríne (odvodnenie rín, cesta zo zatrávňovačov od hlavného 

vchodu po zadný vchod) a žiadosti – zakúpenie  traktora, nakladača a vlečky. Za Mikroregión 

Podtríbečie – Drevenica bola podaná žiadosť na Rozšírenie ČOV Beladice. Cesty sa dajú robiť  

len ak sú  zaradené v majetku obce.  

Igor Mikolajčík, občan – bola vyhlásená výzva na rozšírenie kapacít materských škôl. 
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Roman Kajaba, občan – informoval sa na zámer využitia bývalej základnej školy. 

Milan Kováč, starosta obce – navrhuje stacionár pre dôchodcov. 

Michal Galo, zástupca starostu –  zvážiť možnosť zabezpečiť človeka na sledovanie žiadostí 

a podávanie výziev. 

Milan Kováč, starosta obce – obci sú doručované  ponuky firiem a informácie o výzvach, 

vrátane monitoringu, výzva na ČOV vyšla po 3 rokoch. 

Ing. Ľudovít Bugár, občan –  navrhuje urobiť kroky na usporiadanie vlastníckych vzťahov 

k Nitrianskej ulici. 

Milan Kováč, starosta obce – bude to možné až po ukončení pozemkových úprav, bol  

v kontakte s architektom, pôvodná projektová dokumentácia je zastaralá, sú nové normy. 

Roman Kajaba, občan –  spýtal sa na zahrnutie jarku pri  dome v tesnej blízkosti Jeleneckého 

potoka. 

Milan Kováč, starosta obce – je to odvodnené. 

Milan Kováč, starosta obce – informoval poslancov o potrebe aktualizácie noriem obce (štatút 

obce, Rokovací poriadok, VZN - prenájom bytov a odpady, Zásady odmeňovania poslancov)  

a príprave výberového konania na riaditeľku materskej školy. 

 

16. Záver 

Starosta obce p. Milan Kováč v závere skonštatoval, že program 3. zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva v Nevericiach bol prerokovaný. Poďakoval všetkým za účasť a vyhlásil 

zasadnutie za ukončené. 

V Nevericiach dňa 14. marca 2023 

 

 

         Milan Kováč  

         starosta obce 

Overovatelia: 

 

Michal Galo, zástupca starostu obce 

 

Peter Kováč, poslanec OZ 

 

Zapísala: Zuzana Bugárová 
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